
 
 

Zápis z 65 členské schůze svazu diabetiků konané 26.03.2025 

 

 

Program členské schůze :                                                                                                                                       

zahájení a přivítání hostů                                                                                                                                                           

Policie ČR – problematika seniorů                                                                                                                             

zdravotní pojišťovny – VZP a ZPMV – příspěvky pro diabetiky                                                                                     

péče o nohy                                                                                                                                                                 

přednáška o problematice diabetesu I a II typu                                                                                                         

informace o vycházkách a výletech na rok 2025                                                                                                         

plán členských schůzí na rok 2025                                                                                                                                    

plán REP na rok 2025                                                                                                                                                         

diskuse                                                                                                                                                                      

usnesení a závěr 

 

 

Schůzi zahájila a hosty přivítala paní předsedkyně a předala slovo zástupkyni Policie, která přítomné 

seznámila s riziky podvodníků a kibernetickým útokem na občany obzvláště na seniory. Následně nás 

zástupci zdravotních pojišťoven VZP a ZPMV podrobně seznámil s čerpáním příspěvků pro diabetiky.     

V další přednášce odborná pedikérka seznámila přítomné jak by měl diabetik pečovat o své nohy a                       

od koho zdravotní pojišťovny proplácí diabetikům pedikúru . Poslední přednáška byla zaměřena hlavní 

problematiku diabetesu I a II typu mluveným slovem a promítáním projektorem. Po závěrečné přednášce 

paní předsedkyně předala slovo panu Limburskému, který přítomné seznámil s plánem pravidelných 

středečních vycházek a plánem výletů na rok 2025. Každý účastník schůze obdržel u prezentace plán        

výletů . Paní předsedkyně informovala přítomné, že další 66 členská schůze se bude konat 26.11.2025 

v Kulturním domě Šeříkovka. Pozvánky budou rozeslány členům mailem a bude vystavena i na stránkách 

www.diaplzen.cz. Dále paní předsedkyně informovala přítomné se skutečností o nepřidělení dotace 

z Ministerstva Zdravotnictví a pokrácení dotace z Plzeňského kraje. Z tohoto důvodu bylo nutné přistoupit 

k redukci dia rekondic a to na 3, které proběhnou v Dílech. Vzhledem k tomu, že po každé přednášce byla 

diskuse závěrem už nikdo neměl žádný dotaz. Závěrem paní předsedkyně poděkovala přítomným za účast a 

připomněla podzimní členskou chůzi. 

 

Zapsal :                                                                                                                                                                          

Tomáš Ládr 

   

Podepsala: 
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